



ووردكرافت
للترجمة القانونية
WORDCRAFT
LEGAL TRANSLATION

www.wordcraft.ae
info@wordcraft.ae
800 9673

(Logo)

United Arab Emirates
Ministry of Interior
General Directorate of Civil Defense
Department of Civil Defense - Fujairah

Building File No. 2020-7-83279

Certificate No. 2020-7-1523300

Certificate of Fulfillment of Building Prevention and Safety Measures

This certificate was issued based on the Cabinet Resolution No. 24 of 2012 regarding the organization of civil defense services in the country.

Owner: Eminence Private School **Nationality** - **Plot No.** 74
Address: ALSHARIA- 1- Al Shareya- Fujaira **Contractor** Guardian Integrated Solutions **Consultant** -

Issue Date: 22/07/2022 **Expiry Date:** 21/07/2023

(Barcode)

The building was inspected and found to meet the safety precautionary conditions on 20/07/2022.

(Signed)

Notes:

Approved

- Fees paid under receipt No. (22404932991843241334)
- The annual maintenance contract for safety and fire protection devices and equipment was approved by (Guardian Integrated Solutions) with contract No. (2022-7-1505191) dated 27/06/2022.
- Any modifications to the safety, fire protection or activity systems, devices and equipment require prior approval of the Civil Defense.
- In case of breaching any of the safety and protection requirements, the facility will be fined (according to the above ministerial resolution)
- This certificate is valid for one calendar year and renews annually from (22/07/2022).
- The building must be connected to the "Hasantuk" building protection system - contact number (800333363)

Emergency
997
999

Phone: 09- 2228884

Fax: 09- 2281119

Website:

www.moi.gov.ae

Complaints and Suggestions System: www.fms.ae

Our vision is making UAE one of the best countries in the world
in terms of security and safety

Copy Number 1- 28/08/2022



مكتب رقم 307، بناية أرزو، بالقرب من مركز الطوار، القصيص-2، دبي - الإمارات العربية المتحدة
Office Number 307, Arzoo Building, Near to Al Twar Center, Al Qusais 2, Dubai - UAE

04 239 6262
0544846262





رقم الشهادة: 2022-7-1523300

رقم ملف المبني: 2020-7-83279

شهادة استيفاء شروط الوقاية و السلامة للمباني

صدرت هذه الشهادة استناداً إلى قرار مجلس الوزراء رقم 24 لسنة 2012 م في شأن تنظيم خدمات الدفاع المدني بالبلدية

رقم الأرض	الجنسية	المالك
الاستشاري	جاريان لحلول المتكاملة	مدرسة امينيس الخاصة
	المقاول	العنوان
	جاريان لحلول المتكاملة	ALSHARIA-1 - Al Shareya - Fujairah



تاريخ الإصدار 22/07/2022 تاريخ الانتهاء 21/07/2023

تم الكشف علي المبني وقد وجد مستوفي لشروط السلامة الوقائية بتاريخ 20/07/2022

ملاحظات:

- سدد الرسوم بإيصال رقم (2240493299 1843241334)

- اعتمد عقد الصيانة الورية سنويا لأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق من (جاريان لحلول المتكاملة) بعقد رقم (27/06/2022) بتاريخ (2022-7-1505191)

- أي تعديلات في أنظمة وأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق أو النشاط يتطلب موافقة مسبقة من الدفاع المدني .

يعتمد

- في حال الإخلال بأي من اشتراطات الوقاية والسلامة سيتم مخالفة المنشأة (حسب القرار الوزاري اعلاه) .

- تسري صلاحية هذه الشهادة لمدة سنة ميلادية واحدة و تجدد سنويا من تاريخ (22/07/2022)

- يجب ربط المبني بنظام حصنتك لحماية المباني - رقم التواصل (800333363)

للطوارئ

997

999

Emergency

الموقع الالكتروني: www.moi.gov.ae

فاكس: 09 - 2281119

هاتف: 09 - 2228884

نظام الشكاوى والمقترحات: www.fms.ae

رؤيتنا أن تكون دولة الإمارات العربية المتحدة من أفضل دول العالم في تحقيق الأمن و السلامة

Copy number 1 - 28/08/2022 01:45 AM - 0562462159 2 / 2

